

声明书



温室气体排放核查声明书

2026年01月20日发布的温室气体盘查报告书中，声明该公司在2025年01月01日至2025年12月31日的温室气体排放量。

组织名称：浙江丽正电子有限公司

统一社会信用代码：91330421725880260W

地址：中国浙江省嘉兴市嘉善县惠民街道成功路111号5号厂房

已经依据 ISO14064-3:2019 要求通过核查并符合核查准则要求
核查准则 ISO14064-1:2018

直接温室气体排放量：

43.0205 吨二氧化碳当量

间接温室气体排放量：

529.9693 吨二氧化碳当量

总量：

572.9898 吨二氧化碳当量

证书编号：F09026GHG00001R000

证书发证日期：2026年02月05日

有效期至：2029年02月04日

该声明不存在实质性偏差，并且公证地表达了温室气体的数据和信息，达到了商定的合理保证等级。

本声明与大中认证出具的《温室气体核查报告》同时使用，否则声明无效。

签发：

A handwritten signature in black ink, appearing to be '李海峰' (Li Haifeng), is written over a vertical line that serves as a signature separator.



广州大中认证有限公司

中国广东省广州市南沙区南沙街海通一街2号401房、海通一街2号402房

电话/0086-20-81567873

STATEMENT



Greenhouse Gases Inspection Statement

2026-01-20released Greenhouse Gases report .states the company's greenhouse gas emissions from 2025-01-01 to 2025-12-31.

Organization name: Zhejiang Rectron Electronic Co.,Ltd.

Organization Credit Code: 91330421725880260W

Address: Building 5, No. 111 Chenggong Road, Huimin Subdistrict, Jiashan County, Jiaxing City, Zhejiang Province, China

Has completed the verification according to ISO 14064-3:2019 and meets the following standard requirements ISO 14064-1:2018

Direct emissions:

43.0205 tCO₂e

Indirect emissions:

529.9693 tCO₂e

Total:

572.9898 tCO₂e

Statement No.: F09026GHG00001R000

Issue Date: 2026-02-05

Valid Until: 2029-02-04

This Statement is not materially deviation, impartiality expression the data and information on Greenhouse Gases, and meets the commercial level of reasonable assurance.

This Verification Statement and The Greenhouse gas Verification Report issued by DZCC shall be used at the same time. Otherwise the statement is invalid.

Authorized by :

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Zhengjunna', is written over a horizontal line.



Dazhong (Guangzhou) Certification Co., Ltd.
Room 401-402, No. 2 Haitong 1st Street, Nansha Subdistrict, Nansha District, Guangzhou City,
Guangdong Province, P.R. China
TEL/0086-20-81567873